
  Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 18.3.2025 v     Malej Ide  

K     bodu 1: Otvorenie zasadnutia  

Predsedníčka Snemu RZMOR PaedDr. Jana Kallová otvorila zasadnutie a privítala všetkých 
prítomných na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú 
prítomní členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášaniaschopné 
a pristúpila k ďalšiemu bodu programu. 

K     bodu 2: Určenie zapisovateľa a     overovateľov zápisnice  

Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  Snemu RZMOR, konaného dňa 18.3.2025
p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto skutočnosť vzal na vedomie. Za overovateľov zápisnice boli 
schválení:  p. Martin Kövér a p. Marián Dzurik.
Overovatelia zápisnice boli hlasovaním členov schválení.

K     bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 18.3.2025 v Malej Ide.  

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová predniesla návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR. 
Návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení.

K     bodu 4: Voľba návrhovej komisie  

Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 18.3.2025 boli navrhnutí:  Ing. Alena 
Cirnerová a Mgr.Ing. Radoslav Gedeon.  Návrhová komisia bola hlasovaním členov schválená. 

K     bodu 5: Kontrola plnenia uznesení z     predošlého snemu RZMOR    

Predsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR zo dňa 23.1.2025
v Poproči boli splnené. 

K     bodu 6: Vystúpenie člena predsedníctva ZMOS  

V tomto bode nevystúpil nikto z predsedníctva ZMOS dôvodu, že sa ospravedlnil z neúčasti.

K     bodu 7: Voľba delegátov 37. snemu ZMOS v     dňoch 27. a     28. mája 2025 v     priestoroch Incheba  
Bratislava

Členovia  RZMOR  sa  dohodli  a schválili  delegátov  na  37.  snem  ZMOS  v Bratislave  v dňoch  27.-
28.5.2025  v tomto  zložení:  PaedDr.  Jana  Kallová,  Ing.  Gabriela  Staníková,  Ing.  Alena  Cirnerová,
Mgr.Ing. Radoslav Gedeon, Martin Kövér.



K     bodu 8: vystúpenie Ing. Suváková Emília – Osobný údaj.sk  

Za spoločnosť  Osobný údaj.sk  vystúpil  Ing.  Tomaško Radovan.  Hlavnou témou bola  kybernetická
bezpečnosť   a  GDPR.  Vysvetlil  čo  je  to  kybernetická  bezpečnosť  –  ide  hlavne  o vyhľadávanie
potencionálnych rizík a zabezpečenie počítačových systémov, neohrozená prevádzka úradov. Opiera
sa o Smernicu NIS2. Vysvetlil pojem manažér kybernetickej bezpečnosti – kto to môže byť – môže to
byť interný zamestnanec, nemôže to byť nesmie to byť štatutár ani IT technik. Najčastejšie hrozby,
s ktorými sa stretávajú s odomknuté databázy a súbory, nezabezpečené sieťové rozvody, verejné wifi,
nelegálny software. Vysvetlil dôležitosť zálohovania údajov.

K     bodu 9: Vystúpenie Ing. Inášová Katarína – Mapsfy.com  

Za spoločnosť Mapsfy.com vystúpil Ing. Alexander Nosáľ, ktorý zároveň aj túto firmu v krátkosti 
predstavil. Pracujú na katastrálnych mapách, je tam nahratých vyše tisíc územných plánov, vysvetlil 
aké druhy informácií sa dajú získať. Okrem mapového portálu vykonávaj aj zber dát – napr. snímanie 
dronmi, mobilné mapovanie.

K     bodu 10: Vystúpenie vedenia Správy ciest KSK- Ing.Vladimír Žiarný, Ing. Peter Vaľko, Ing. Zoltán  
Lang

Za spoločnosť Správa ciest KSK vystúpili  Ing. Vladimír Žiarný, Ing. Peter Vaľko a  Ing. Slávka Hudák
Orlovská. Ing. Zoltán Lang sa ospravedlnil. 

Ako prvý vystúpil Ing. Vaľko Peter – má na starosti prevádzkový úsek, správu ciest cca 2  000 km.
Informoval o tom, že sa zahájili orez stromov, pokračovať budú celý rok, nakoľko je situácia zlá. Ďalej
uviedol, že v okrese Košice-okolie budú vykonávať aj súvislé opravy ciest v dĺžke do 10 km. Starostka
obce Poproč Ing. Komorová Hiľovská sa pýtala na popadané stromy a konáre– treba ich pozbierať,
cesta KSK klesá, most v havarijnom stave, p. Vaľko prisľúbil, že sa na to prídu pozrieť. Starosta obce
Jasov p. Dzurik sa pýtal na cestu Jasov-Medzev – prepadáva sa pri zvodidlách, rieši sa to už dlho –
dostal informáciu od Ing. Hudák Orlovskej z investičného oddelenia, že sa robí verejné obstarávanie
na projektovú dokumentáciu k tejto problematike. Starostka obce Malá Ida PaedDr. Jana Kallová sa
pýtala  na  schválené  dopravné  značenie  pred  kruhovým objazdom  –  prisľúbené  do  pár  týždňov.
Starosta obce Nováčany Ing. Ján Štrbík sa pýtal na most v obci, ktorý je v havarijnom stave – riešil už
začiatkom  roku 2024,  bola osadená len upozorňujúca značka. Tak isto bola prisľúbená zo strany KSK
obhliadka tohto mosta. Starostka obce Rudník Ing. Oľga Kormošová sa pýtala na cestný priepust – je
to prepadnuté po oboch stranách – tiež dávala pred dvoma rokmi požiadavku, dostala informáciu,
aby podala požiadavku a zo strany KSK bude vykonané miestne šetrenie. Čo sa týka výrubu – že sa
zabudlo na určitú časť a zároveň nevyčistené úseky po výruboch. Ing. Vaľko informoval,  že práve
z tohto dôvodu – nepekný výsledok po výrube zmenili postup a nakúpili iné, lepšie stroje. 

Generálny riadite Správy ciest KSK Ing. Vladimír Žiarný informoval, že sa dobiehajú veci, ktoré sa 30
rokov nerobili, tak isto, že sa aj v zime robí, keď nie je sneh, zakúpili sa dve veľké píly.

Starosta obce Zlatá Idka Roman Beličák vyjadril spokojnosť, aj napriek tomu, že stále je čo zlepšovať.
K otázke zimne údržby sa pýtal na to, či nemôže do hornej časti obce chodiť auto s  rozmetadlom
vpredu. 



Ing. Vaľko k zimnej údržbe informoval, že správa ciest má zmierňovať následky zimy, povolené sú 3
cm snehu na cestách. 

Primátor mesta Medzev Mgr. Ing. Radoslav Gedeon tiež vyjadril spokojnosť s prácou Správy ciest KSK,
pýtal sa na rozpadávajúce sa obrubníky v meste – kto to má robiť? Odpoveď bola, že SC KSK robí od
obrubníka po obrubník.

Starosta obce Šemša p. Martin Kövér sa tiež poďakoval za spoluprácu a pýtal sa na kosenie –
aký interval je nastavený – odpovedal Ing. Vaľko, že intravilány sa nekosia – tzv. zdedená
informácia. Ku koseniu sa vyjadril Ing. Žiarný – generálny riaditeľ SC KSK, že interná smernica
Národnej diaľničnej spoločnosti hovorí o výške trávy 24-27 cm.

K     bodu 11: Rôzne: Vystúpenie PhDr. Petra Zahumenská, MBA – vedúca regionálneho centra MIRRI  
Košice

Ing. Petra Zahumenská, MBA informovala o najnovšej výzve NRO pre Košice-okolie, všetky 4 aktivity
podobné ako minulý rok. Ďalšia výzva - Živý vidiek, žiadosti predkladať do 7.4.2025.

Vystúpila  aj  Ing.  Radka  Pompurová  –  poskytla  informácie  k výzvam  z integrovaných  územných
investícii,  aké  sú  oprávnené  aktivity  a informovala  o výzve  z Ministerstva  životného  prostredia  –
nákup záhradných kompostérov a výzva na triedený zber komunálnych odpadov – cieľom výzvy je
zvýšiť množstvo triedeného odpadu.

Ing.  Iveta  Schlosserová   informovala  o aktuálnych  výzvach  z Envirofondu –  aktivity  sú  budovanie
verejných vodovodov, čističky odpadových vôd, povinná aktivita je tu výsadba zelene, kde sa realizuje
projekt,  ak  to  nie  je  možné  tak  na  iných  miestach  v obci,  ďalšie  aktivity  rozvoj  odpadového
hospodárstva  –  napr.  nákup  traktorov,  zvyšovanie  energetickej  účinnosti  existujúcich  budov,
z Envirofondu je možnosť čerpanie úveru s výhodnou úrokovou sadzbou.

K     bodu: 12: Vystúpenie Mgr. Patrik Halás – regionálny koordinátor pre Košický kraj, sekcia Plánu  
obnovy

Mgr. Halás na úvod svojho vystúpenia informoval o výzve na podporu cyklodopravy, je tam ešte 15
mil. eur. Ďalšia zaujímavá pripravovaná výzva je – energetické certifikáty a passporty pre budovy.

Informoval o revízii Plánu obnovy – budú sa presúvať finančné zdroje.

Plán obnovy končí v druhej polovici roku 2026, pripravuje sa pokračovanie, čo by mal byť Klimaticko-
sociálny fond, kde bude menej peňazí ale cielenejšie výzvy.

K     bodu 13: Rôzne  

V tomto bode vystúpila Andrea Sigmundová z MAS Rudohorie, informovala, že sú vyčerpané všetky
alokované finančné prostriedky. Podotkla, že je problém s posielaním zmlúv cez eschránku – treba ju
v tomto  prípade  kontaktovať  a dbať  na  to,  aby  nedochádzalo  k žiadnym  zmenám  v projektoch,
nezabúdať po podpise zmluvy ohlásiť začatie realizácie projektu. 

V bode rôzne vystúpil aj  Michal Vrbka zo spoločnosti Galileo Corporation s.r.o.– informoval na úvod
o tom, že 2 x ročne robí  spoločnosť vlastnú konferenciu,  najbližšiu príde otvoriť predseda ZMOS.
Spoločnosť je jednotka na trhu v rámci poskytovaných služieb z radu samospráv, firma rieši webové



stránky, informačné kiosky, mobilné aplikácie, logá.  Ako novinku predstavil komunikačný kanál  AI
chatbot  -  je  navrhnutý  tak,  aby  zvýšil  informovanosť  občanov  bez nutnosti  pridávať  prácu
zamestnancom  úradu a AI  asistenta  –  automatizuje  rutinné  úlohy,  generovaný  obsah  prispieva
k zvýšeniu  návštevnosti  webov  pomocou dobre  artikulovaných  informácií.  Poskytol  aj  informácie
o digitálnych úradných tabuliach.

V tomto bode vystúpil aj Mgr.Ing. Radoslav Gedeon, primátor mesta Medzev, ktorý sa zúčastnil dňa 
17.3.2025  10. mimoriadneho zasadnutia Rady ZMOS – v programe bolo 35. výročie založenia ZMOS, 
každý člen rady dostal pamätný list. Predseda ZMOS doc.PaedDr. Jozef Božík PhD. informoval o tom, 
že odmena  800 eur pre zamestnancov verejnej správy bude v máji preplatená od štátu, prisľúbené 
bolo: v septembri 7 % navýšenie platov pre učiteľov, od januára 2026 5 % navýšenie pre 
zamestnancov vo verejnej správe, mimo podielových daní. Zmeny daniach za nehnuteľnosť, 
poplatok za rozvoj – zvýši sa hranica, daň z hazardu – bude príjem obce,   možnosť pre obce 
vziať si kontokorentný úver do výšky 1 % z bežných ročných príjmov obce bez schválenia 
obecného zastupiteľstva, novela zákona o obecnej polícii – meranie rýchlosti v obciach, 
špeciálne dofinancovanie obcí vo výške 25 mil. eur.

K     bodu 14: Diskusia  

Nevystúpil nikto.

K     bodu 15: Záver  

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová poďakovala za účasť a ukončila rokovanie.

V Malej Ide, 18.3.2025

                                                                                     Za overovateľov zápisnice:

..................................................                                .......................................................

PaedDr. Jana Kallová                                                  Martin Kövér                                                           

Predsedníčka RZMOR

...........................................................                     ........................................................

Magdaléna Vargová                                                     Marián Dzurik                                                                  
                                                                          




